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Beste lezer,

Een paar weken geleden zijn er verkiezingen 
gehouden voor het Europees Parlement. 
‘Onze’ SGP heeft haar zetel behouden en 
Bert-Jan Ruissen mag zich weer inzetten 
voor de christelijke beginselen, die heil-
zaam zijn voor íedere burger! Laten we God 
dankbaar zijn voor hetgeen Hij ons heeft 
gegeven. “En wat hebt gij, dat gij niet hebt 
ontvangen?”.

Terug naar onze eigen gemeente Veere. Ook 
daar wordt hard gewerkt door onze fractie, 
steunfractie en wethouder aan het hoofdlijnen-
akkoord. Voor zover mogelijk is een groot deel 
van ons verkiezingsprogramma van 2022 hierin 
verwerkt. Eén van die punten is: “Voor iedereen 
die in Veere wil wonen, moet een woning be-
schikbaar zijn”. Met een tamelijk ambitieus plan 
om 852 woningen in zeven jaar te bouwen, ging 
een wethouder beginnen aan zijn loopbaan bij 
de gemeente Veere. Tot op heden worden er 
goede stappen gezet: ga vooral zo door! 

Bij goed wonen hoort ook goed onderwijs, 
dichtbij huis, in de eigen kernen. Een aantal 
jaar geleden heeft de gemeenteraad besloten 
dat alle renovaties en nieuwbouw van scholen 
moeten voldoen aan ‘Frisse Scholen klasse B’. 
Een behoorlijke stap, waar vooral ook veel extra 
fi nanciën mee gemoeid zijn. Mooi dat er de 
komende jaren verschillende nieuwe scholen 
gebouwd worden!

Om voor de volgende verkiezingen in 2026 ook 
een gedegen programma te hebben, zijn we op 
zoek naar mensen. Wil je iets betekenen voor 
de lokale politiek, op welke manier dan ook, 
neem dan zeker even contact op met het be-
stuur. 

VAN HET BESTUUR

"En wat hebt gij , dat gij 

niet hebt ontvangen?"

1 Korinthe 4 vers 7

door Jan de Visser



Politiek blijft boeiend: we leven in een de-
mocratie. Het moet nog meer in de praktijk 
gebracht worden dat we het samen doen. 

Mooi om te constateren dat de grenzen tussen 
coalitie en niet-coalitiepartijen af en toe eens 
wegvallen. Onze inwoners zitten echt niet te 
wachten op al dat gedoe wat soms de kop op-
steekt in vergaderingen waar men voor het oog 
probeert elkaar het leven zuur te maken. Daar 
zijn we niet voor gekozen. Voor wat dan wel? Om 
de Veerse inwoners en ondernemers te vertegen-
woordigen!

Het college doet goed zijn best om met de orga-
nisatie in de verschillende dossiers daadkracht 
te tonen. Het helpt dan niet om als fractie het 
college bezig te houden met allerlei vragen die 
uiteindelijk de slagvaardigheid beperken. Als 
gemeenteraad moeten we vooral de hoofdlijn in 
het vizier houden en onze taak is om het college 
te controleren of ze het werk goed doen.

Uiteraard coachen we in het bijzonder onze eigen 
wethouder. Uit ervaring weet ik dat wethouders 
soms wat eigenwijs zijn en dat helpt mij dan weer 
in de omgang met de wethouders. Als fractie 
krijgen we best wat vragen over zaken als dienst-
verlening. Met name gaat de vraag dan over de 
snelheid van het afgeven van vergunningen en 
dergelijke. Dat is trouwens nog steeds een zorg-
punt. Ook over het meedenken in plannen en 

dan vooral op het gebied van het benutten van 
kansen zou het allemaal nog wat beter uit de verf 
kunnen komen. Voor de fractie voelt het als een 
warm bad dat inwoners en ondernemers uit alle 
lagen van de bevolking de SGP weten te vinden. 
Bij de Europese Parlementsverkiezingen kleur-
de Veere oranje. Dat zegt genoeg! De SGP doet 
ertoe! Uiteraard doen we wat met al uw vragen 
en opmerkingen. Of het nu over iets maatschap-
pelijks of ruimtelijks gaat, binnen de fractie is er 
over al die zaken kennis en kunde aanwezig. We 
geven de signalen door aan onze bestuurders. 
Soms moeten we als fractie even grinniken als 
er binnen de commissievergadering iemand zich 
afvraagt of wethouder De Visser een klap van 
de (wind)molen heeft gehad. Dat nemen we dan 
voor lief!

In een vorige bijdrage had ik het over leefbaar-
heid en dat we dit niet als stopwoord moeten 
gebruiken. Dat geldt dus ook voor participatie. 
Sommige mensen denken dat als iemand de zin 
niet krijgt dat komt doordat de participatie niet 
goed verlopen is. Cruciaal een foute gedachte. 
Want ja… soms strijden belangen met elkaar en 
dan moeten er vooral knopen gehakt worden. Ui-
teraard dient er zoveel mogelijk rekening gehou-
den te worden met de diverse belangen, maar 
niet tot elke prijs!

Tot slot: in alles WOORD EN DAAD!

VAN DE FRACTIEVOORZITTER



Samen met Jaap en Adriaan behartig ik de onder-
werpen die te maken hebben met de ruimtelijke or-
dening. Volgens de nieuwe omgevingswet noemen 
we dit tegenwoordig de ‘fysieke leefomgeving’.
De afgelopen tijd is er in commissie- en raadsver-
gadering weer veel langsgekomen. Een belangrijk 
speerpunt voor onze fractie is de nieuwbouw van 
woningen. Daar wil ik graag wat meer over vertellen.
Volgens het ‘Nieuwbouwprogramma Veere’ gaan er 
in de periode tot 2030 852 woningen gebouwd wor-
den. Dit is voor Veerse begrippen een enorme opga-
ve! Alle kernen komen aan bod, maar niet alles kan 
tegelijk. Daarom is er een toetsingskader opgesteld, 
waar aan de hand van diverse criteria de volgorde 
bepaald wordt. Ieder jaar wordt dit toetsingskader 
herzien.
Het afgelopen half jaar zijn er weer mooie stappen 
gezet en zijn diverse woningbouwplannen langs-
gekomen. Een voorbeeld hiervan is de Langedam 
in Zoutelande: autobedrijf Vos wil op deze locatie 
zeventien appartementen (niet-recreatief) bouwen. 
Daarnaast de Biezenweie in Serooskerke: hier wor-
den ca. 100 nieuwe woningen gebouwd. Inmiddels 
is een bouwer/ontwikkelaar geselecteerd en wordt 
nog dit jaar gestart met deze uitbreiding. Vervolgens 
de herontwikkeling van Duinweg 36 in Oostkapelle: 
op de locatie van de Zionskerk worden 26 woningen 
en 11 appartementen gebouwd. Inwoners van Vee-
re krijgen de eerste twee maanden exclusiviteit voor 
de koop hiervan. Zomaar een greep van een aantal 
concrete bouwplannen.

Een ander belangrijk onderwerp waar we volop aan-
dacht voor hebben is de verkeersontsluiting op Wal-
cheren. Eind vorig jaar is er een plan van aanpak en 
een participatieplan vastgesteld voor het toekomst-
bestendig maken van de hoofdwegenstructuur en 
alles wat daarmee te maken heeft. Dit wordt samen 
met de buurgemeentes, provincie en het water-
schap opgepakt. Gemeente Veere is verantwoorde-
lijk voor de noordwestroute (Serooskerke-Grijpsker-
ke-Aagtekerke-Domburg) en Gemeente Vlissingen 
onderzoekt de zuidwestroute (Vlissingen-Koude-
kerke-Zoutelande). Begin dit jaar is de gemeente 
met bewoners in diverse werkgroepen aan de slag 
gegaan. Het doel hiervan is om te komen tot diverse 
oplossingsvarianten. Dit najaar wordt de gemeente-
raad geïnformeerd over de resultaten. Erg belangrijk 
dat dit allemaal goed, zorgvuldig en samen met 
onze inwoners onderzocht wordt. Veel hangt aan 
elkaar vast en welke keuzes er ook gemaakt worden, 
elke variant zal zijn voor- en nadelen hebben. Meer 
informatie is te vinden op doemee.veere.nl.
Naast al het raads- en commissiewerk vinden we 
het belangrijk om te weten wat er in onze Veerse 
gemeenschap leeft. Daarom gaan we regelmatig op 
pad en bezoeken we inwoners en ondernemers. We 
horen dan wat er zoal leeft en beleefd wordt, want 
daar doen we het allemaal voor!

Wilt u ook dat we een keer langskomen? Schroom 
niet en neem contact op!

RUIMTELIJKE ORDENING
door Sander Jacobse



Regelmatig proberen we als fractie actief 
organisaties in onze gemeente te bezoeken. 
Zo proberen we steeds een luisterend oor te 
bieden en betrokken te zijn bij alle inwoners 
en ondernemers van onze mooie gemeente.
 
Afgelopen tijd hebben we ook weer een heel 
aantal bezoeken afgelegd. We zijn onder 
meer op werkbezoek geweest bij Stichting 
Welzijn Veere. Welzijn Veere is een organi-
satie die zich met meer dan 400 vrijwilligers 
(!) inzet ter ondersteuning van allerlei activi-
teiten en ondersteuningsvragen in het soci-
ale domein. Het is een organisatie met veel 
gevoel voor de Veerse maat. Zij hebben ons 
meegegeven dat ze behoefte hebben aan een 
duidelijk toekomstperspectief.
 
Ook zijn we op bezoek geweest bij Stichting 
Strandexploitatie Veere (SSV). De SSV be-
heerd, bewaakt en onderhoud meer dan 30 
kilometer Veers strand. Ze werken in een 
prachtige omgeving waar ze met veel oog 
voor het behoud van de omgeving strand-

gastheer van Veere zijn. Er wordt steeds na-
gedacht over duurzaamheid en toekomstbe-
stendigheid. We bezochten de strandpost in 
Dishoek, die hier een voorbeeld van is. Deze 
bestaat uit allerlei hergebruikte materialen, 
zo is de buitenkant aangekleed met gebruikte 
loopplanken.

Welzijn Veere en SSV zijn organisaties die een 
belangrijke rol spelen in onze gemeente en 
die we een warm hart toedragen!
 
Wilt u dat we ook bij u(w bedrijf of organisa-
tie) langskomen? Neem contact op met Adri-
aan Wisse (zie contactinformatie pagina 10).

WERKBEZOEKEN

DORPS-/STADSRAAD
VERDELING

Jaap Melse: Domburg, Oostkapelle, Westkapelle
Sander Jacobse: Biggekerke, Meliskerke

Niels te Sligte: Gapinge, Serooskerke
Leon Mulder: Grijpskerke, Koudekerke/Dishoek, Vrouwenpolder

Adriaan Wisse: Zoutelande
Perry de Visser: Veere
Jan Peene: Aagtekerke

door Leon Mulder



“Cultuur moet verbinden. Juist in een tijd 
van individualisering en polarisering hebben 
we cultuur hard nodig om mensen bij elkaar 
te brengen. Om de verbinding te leggen.”

Hiermee zijn we onze bijdrage in de commis-
sievergadering MO van 14 mei begonnen. Op 
de agenda stond het ‘Cultuurbeleid 2024-2027’, 
een onderwerp wat wij als fractie erg belangrijk 
vinden. Het college kwam met een goed voor-
stel, maar het kon volgens ons nog wat beter. 
We vroegen ons af of we niet een duidelijke 
vertaalslag naar onze basisscholen konden 
maken. Kunnen we onze scholen geen lesmate-
riaal over de Veerse cultuur aanbieden? Het zou 
kansen bieden om onze leerlingen na te laten 
denken over en in aanraking te laten komen 

met de Veerse geschiedenis en tradities. Ons 
pleidooi resulteerde in raadsbrede steun en een 
toezegging van de wethouder!

We zijn er nog niet! De aankomende tijd hopen 
we door raadsinformatiebijeenkomsten (RIB’s) 
verder te praten over de toekomst van de Veer-
se cultuur. Voor ons staat voorop dat uitingen 
van cultuur niet in strijd mogen zijn met de 
Bijbel, Gods Woord. Daarnaast moeten we cul-
turele instellingen (zoals musea) waar dat nodig 
is ondersteunen, zodat er voor jong en oud een 
mooi cultureel aanbod blijft.

Heeft u ideeën of opmerkingen over de toe-
komst van de cultuur in Veere? Onze con-
tactgegevens vind u op pagina 10!

CULTUUR
door Perry de Visser

De ontdekking van een Nehalenniatempel in Domburg (1647). Getekend door A.C. Bonn in 1805.



1. Adriaan, kan je iets over jezelf vertellen? 
Mijn naam is Adriaan Wisse, ik ben 38 jaar en ik 
woon in Biggekerke met mijn vrouw en onze doch-
ter van twee. Ik ben geboren en opgegroeid in 
Aagtekerke. Na het VWO in Goes heb ik zes jaar in 
Wageningen Dierwetenschappen gestudeerd. Sinds 
2014 ben ik eigenaar van Camping Weltevreden 
in Zoutelande en in 2021 hebben mijn vrouw en ik 
Landbouwbedrijf ‘De Groene Kust’ opgericht. We 
bebouwen momenteel 19 hectare grond op Walche-
ren. Ik ben lid van de SGP-fractie en heb zitting in de 
commissie Ruimtelijke Ontwikkeling.

2. Waarom ben je commissielid RO geworden? 
Mijn interesse gaat uit naar de fysieke leefomgeving. 
Ons cultuurlandschap en de verbondenheid van de 
mens daarmee door de eeuwen heen fascineert mij 
enorm. Gods Woord is duidelijk over onze band met 
de natuur. Die gaat verder dan alleen bouwen en 
bewaren. Wij zijn toonbeelden van Zijn goedheid en 
daarmee sterk verantwoordelijk voor hoe we leven 
en werken. Ik zie het als mijn missie om mensen be-
wust te maken van de eenvoud van verduurzaming. 
Je kunt het in alle aspecten van het leven meene-
men.

3. Welk stuk uit het coalitieprogramma spreekt 
je het meeste aan? 
De ruimtelijke zaken: afwikkeling verkeersproble-
matiek, landbouw, balans toerisme en leefbaarheid, 
woonopgave, enzovoorts. Al deze opgaves zijn een 
voortvloeisel van de sterk groeiende aandacht voor 
onze streek. Zowel om te wonen als om te recreë-
ren. Dat komt door de enorme aantrekkingskracht 
en diversiteit van ons landschap. De kust blijft een 
grote trekker van mensen. Wij, inwoners van Veere, 
vinden de kust alleen het strookje vanaf de zee tot 
achter de duinen. Buitendijkers vinden heel Walche-
ren kustzone. Het is belangrijk dat we voor ruimte-
lijke plannen alle belangen goed in kaart brengen 
en deze wegen. Economie is heel belangrijk, maar 
economie is voor mij ook een sociaal patroon. De 
keuzes die in een economie gemaakt worden zijn 
ingegeven door menselijk gedrag. Wij weten van-
uit de Bijbel welke richtlijnen God meegeeft om de 
samenleving in te richten. Daarom ben ik graag een 
instrument in Zijn Hand om koers te bepalen op 

grond van Zijn Woord.

4. Voor welke specifieke punten wil je je deze 
raadsperiode inzetten?
Twee zaken: alles met betrekking tot de nieuwe Om-
gevingswet, Omgevingsvisie en Omgevingsplan én 
alles rondom toerisme en leefbaarheid. Door mijn 
studieachtergrond en huidige ondernemerschap 
heb ik een sterke verbondenheid met deze thema’s. 
Het juist duiden van ontwikkelingen op ons eiland is 
heel belangrijk. Feit of fabel is nog weleens een dun-
ne scheidslijn en dat merken we ook in onze raad-
zaal. Daarnaast is het hebben van maatschappelijke 
contacten in deze tijd heel belangrijk. Gewoon het 
veld in om mensen te spreken en gevoel met de 
maatschappij te hebben.

5. Naast je dagelijkse werk op de camping, gezin 
en politiek ben je een landbouwbedrijf begon-
nen. Waarom dat, in deze voor de landbouw 
uitdagende tijden? 
Juist daarom, voor de uitdaging. In alle tijden is de 
landbouw vooruitgegaan door ontwikkeling van 
binnenuit. Daarbij heb ik een sterke drive om zaken 
met de natuur aan te pakken. De natuur heeft veel 
mechanismen die wij in de bedrijfsvoering van de 
landbouw nog niet of niet meer kennen. Bijvoor-
beeld de inzet van dieren. Dieren hebben naast een 
productiedoel ook een nut en functie in ecosyste-
men en daarmee in de landbouw.

INTERVIEW 
ADRIAAN WISSE



SGP Veere wenst u 
een fijne 

zomervakantie toe ! 

Dank voor uw steun 
en 

vertrouwen !



ONZE MENSEN

Jaap Melse
Fractievoorzitter 

Sander Jacobse
Raadslid 

Adriaan Wisse
Commissielid RO

Jan de Visser
Voorzitter

Jan Kees Lievense
Secretaris

Pieter de Visser
Penningmeester

Jabco Verhage
Bestuurslid

Perry de Visser
Commissielid MO

Jan Peene
Steunfractielid
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Raadslid 
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Raadslid 



Jaap Melse:  jaap.melse@sgpveere.nl
Sander Jacobse: sander.jacobse@sgpveere.nl
Niels te Sligte: niels.te.sligte@sgpveere.nl
Leon Mulder:  leon.mulder@sgpveere.nl
Adriaan Wisse: adriaanwisse@sgpveere.nl
Perry de Visser:  perry.de.visser@sgpveere.nl
Jan Peene:  jan.peene@sgpveere.nl

Mailadres bestuur: sgpveere@outlook.com

CONTACTINFORMATIE
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